
1 

 

JEUGDRAAD 
24 oktober 2023 
 
Werkingsjaar 2022 - 2023 

 
Aanwezigen: zie aanwezigheidslijst 
 
Verontschuldigd: / 

 
Algemeen: 
 
Er is een algemene voorstellingsronde van alle aanwezigen. De gegevens voor de verantwoordelijken 

en de jeugdraadleden werden gecontroleerd door de afgevaardigden. 

Agenda: 
1) Uitbreiding leden van het bestuur 
2) Schets situatie JH Kaddish 
3) Verkiezingen 2024 
4) Evenementen 

PAUZE 
5) Opleiding brandpreventie 
6) Wat leeft er? 
7) Varia 

 
1. Uitbreiding leden van het bestuur 

 
Tijdens de eerste jeugdraad van dit werkingsjaar werd het bestuur opnieuw verkozen. De 
stemming over de vooropgestelde samenstelling was zoals iedereen kon lezen in het vorige 
verslag unaniem positief.  
 
Sinds de eerste vergadering hebben zich nog 2 personen gemeld die graag de jeugdraad mee 
willen besturen. Laurien Heirman en Jasmien Van Roey stelden zich alsnog kandidaat. 
 
Graag hadden we door middel van stemming (1 stem per vereniging) deze toetreding ook 
officieel bekrachtigd na voorlegging aan de verenigingen. Voor de stemming houden we rekening 
met het huishoudelijk reglement dat bepaalt: “Artikel 13: Een vergadering en/of stemming is 
enkel geldig bij aanwezigheid van minstens 50% van de stemgerechtigde vertegenwoordigers der 
aangesloten verenigingen; een voorstel wordt aanvaard indien minstens de helft +1 van de 
aanwezig en stemgerechtigde verenigingen positief stemt; bij gelijkheid der stemmen wordt het 
voorstel niet aanvaard en dient het voorstel aangepast te worden.” 
 
De stemmen werden tijdens het pauze moment geteld met volgend resultaat: 
- Laurien Heirman: unaniem positief; 
- Jasmien Van Roey: positief bij meerderheid van stemmen.  

 
Beide jeugdraadleden vervoegen vanaf nu het bestuur van de jeugdraad.   
 
 
 
 
 

file://///schoten.dom/Shares/DienstMappen/jeugd-en-gezin/Jeugdwerk/jeugdraad/jeugdraad%202023-2024/231024/Aanwezigheid%20jeugdraad%20231024.pdf
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2. Schets situatie JH Kaddish 
 
Velen onder jullie hebben de recente berichtgeving gelezen in de media over het faillissement 
van jeugdhuis Kaddish. Jelmer (voormalig bestuurslid JH Kaddish) geeft een korte toelichting over 
de huidige situatie. Na de toelichting is er ruimte voor vragen vanuit de aanwezigen. 
 
Het jeugdhuis werd gesloten omwille van gebreken inzake de brandveiligheid. Onder andere de 
grote van deze kosten en de blijvend toekomende facturen met betrekking tot de algemene 
werking bleef er geen andere optie over (na meerdere overlegmomenten) dan over te gaan tot 
de aanvraag van het faillissement van de vzw. Ondertussen werd ook een curator aangesteld om 
de afhandeling van het faillissement verder in goede banen te leiden.  
 
De parochie is eigenaar van de gebouwen waarin de vzw gehuisvest was. Intussen heeft de 
parochie aangegeven dat ze open staan voor nieuwe of andere initiatieven zodat de gebouwen 
behouden kunnen blijven voor jeugdwerk. Mochten er vanuit de verenigingen of vanuit 
individuele personen ideeën zijn mag er rechtstreeks met de parochie contact opgenomen 
worden. 
  

 
3. Verkiezingen 2024 

 
In oktober 2024 zijn het gemeenteraadsverkiezingen. Als adviesraad wordt er van de jeugdraad 
verwacht een memorandum op te stellen. Vorig werkingsjaar werd een werkgroep opgesteld 
met enkele leden van de jeugdraad. Deze werkgroep formuleerde in een brainstorm vergadering 
al enkele punten om mee aan de slag te gaan.  
 
Tijdens deze vergadering is het de bedoeling om deze werkgroep verder aan te vullen met leden 
van de huidige jeugdraad om tot 1 gezamenlijk memorandum te komen.  
 
Wat is een memorandum?: “De nota laat je toe om je lokale politici en leidende ambtenaren niet 
enkel te informeren maar ook te ondersteunen en te inspireren. Met de nota kan je suggesties en 
ideeën aanreiken op basis waarvan de politieke verantwoordelijken dan keuzes kunnen maken en 
eindbeslissingen nemen. De nota is zodoende een concrete insteek bij het opmaken van het 
bestuursakkoord tussen de verkozen partijen na de verkiezingen of bij de uitwerking van het 
meerjarenplan van je gemeente.” (Kortenberg) 
 
We vullen met 5 personen vanuit de huidige jeugdraad de werkgroep rond het memorandum 
verder aan. Op het Jeugdtreffen zal er een toelichting gegeven worden van de verschillende 
ideeën, thema’s, prioriteiten, e.a. Tijdens het Jeugdtreffen kunnen de gekozen thema’s breder 
bekeken en besproken worden, zodat er ook ruimte is voor inspraak van buiten de 
samengestelde werkgroep.  
 
Volgende personen sluiten zich aan bij de werkgroep: 
- Bas Naessens (Chiro Terdonck) 
- Maarten De Groote (Chiro Bloemendaal) 
- Marie Seghers (KSA Gudrun) 
- Laurien Heirman (onafhankelijk – bestuur) 
- Simon Janssens (Chiro St-Filippus Jongens) 
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4. Evenementen 
 

• Evaluatie: ‘Dag van de Jeugdbeweging’ 
20/10/2023 was het dag van de jeugdbeweging. Net zoals voorgaande jaren werden er gratis 
drankjes en hotdogs uitgedeeld aan de bibliotheek. Op enkele na waren alle verenigingen 
vertegenwoordigd. Graag horen we van elke vereniging even hoe zij de organisatie en 
beleving ervaren hebben. Ook van de verenigingen die niet aanwezig waren, horen we graag 
even of er feedback is gekomen vanuit de leden en waarom het niet gelukt is aanwezig te 
zijn. 

Chiro Antoontje • Kort komen helpen 

• Druk aan de toog, zowel qua bestellingen als qua helpende 
handen 

• Zeker voor herhaling vatbaar 

Chiro Bloemendaal • Niet aanwezig wegens weinig animo bij de leiding 

• Niets over de actie gehoord van leden of ouders 

Chiro Don Bosco • Positieve feedback vanuit de leden 

• Als enige vereniging blijven helpen voor de afbraak, misschien 
een goed idee om de taken te verdelen zodat niet iedereen er 
de hele periode moet blijven 

Chiro Terdonck • Goed concept maar wel lang om van opbouw tot afbraak te 
blijven 

• Veel helpende handen, waarbij een regeling opstellen misschien 
geen slecht idee is 

Chiro St-Filippus Meisjes • Aanwezig met 2 leidsters 

• Geen negatieve feedback ontvangen 

Chiro St-Filippus Jongens • Veel bekende gezichten gezien, echter weinig eigen leden 

• Iets te veel helpende handen 

Scouts 62e MVB • Mede door het weer waren er bij lagere opkomst van kinderen 
te veel helpende handen 

• Blijft (ook bij slecht weer) een goed concept dat voor herhaling 
vatbaar is 

Scouts 14e OLV Ten Bos • 2 personen van de leiding aanwezig 

• Weinig feedback, leek allemaal vlot te zijn verlopen 

KSA St-Jan Berchmans • Veel volk aanwezig, jammer genoeg maar 1 eigen lid gezien 

• Aanwezige leiding had weinig te doen 

KSA Gudrun • Wegens hamburgerevenement kon niemand van onze leiding 
aanwezig zijn 

• Vanuit de leden geen negatieve feedback gehoord of ontvangen 

Enaxi vzw • Niet aanwezig om te komen helpen 

• Geen feedback vernomen  

Jong N.VA  • Ondanks de regen is er toch veel volk komen opdagen 

• Beter weer zou uiteraard nog meer volk hebben meegebracht 

• Idee van spelletjes spelen = goed concept 

Bestuur  • Jelmer: Blij met zoveel helpers, liever te veel dan te weinig zoals 
bij vorige edities 

• Joeri: Weinig concrete communicatie vanuit de verenigingen om 
met shiften of taakverdeling te werken. Iets dat we naar volgend 
jaar zeker kunnen bekijken 

• Emma: Afbraak ging heel snel! Lekkere hotdogs 
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• Algemeen: Iets meer reclame maken op voorhand 

Schepen • Grote opkomt ondanks het slechte weer 

• Volgende maal de zon reserveren 

 

• Voorbereiding Sintstoet / Sint Happening 
25/11/2023 is het de sintstoet gevolgd door de eerste Sint Happening. Via eerder 
doorgestuurde inschrijflink kunnen de verenigingen zich inschrijven om deel te nemen aan 
de stoet.  
 
De Sint Happening zal dit jaar voor het eerst georganiseerd worden en kan ook 
ondersteuning van de verschillende verenigingen gebruiken. Het is perfect mogelijk deel te 
nemen aan de stoet en aansluitend aan de happening.  
Tijdens de Sint Happening komen de kinderen onder begeleiding van de ouders toe in de 
Kaekelaar. Na een muzikaal ondersteund voorprogramma kunnen de kinderen deelnemen 
aan enkele workshops (tekenen, knutselen, voorleeshoek, op een dak leren lopen, fotohoek, 
…) die begeleid worden door vrijwilligers, externe verenigingen en liefst ook enkele 
jeugdverenigingen.  
 
Er wordt de vraag gesteld of er al verenigingen/personen zijn die zich kandidaat willen stellen 
om de Sint Happening mee te ondersteunen? Bas Naessens (Chiro Terdonck), Sil De Crom 
(Chiro Terdonck), Simon Janssens (Chiro Sint Filippus Jongens) en Robbe Baes (Chiro Sint 
Filippus Jongens) stellen zich kandidaat. De overige verenigingen doen navraag bij hun 
leidingsploeg.  
 
De vraag wordt gesteld om de organisatie van de sintstoet te herinneren aan het advies dat 
de jeugdraad vorig jaar ter evaluatie heeft opgesteld. We zullen dit advies opnieuw 
overmaken. 
 

• Komende evenementen van de verenigingen?  
 

Chiro Antoontje 28/10: Halloween house met eten en drinken 

Chiro Bloemendaal 29/10: spel en ei 

Chiro Don Bosco 11/11: Quiz oudercafé 

Chiro Terdonck 17-19/11: Pitaweekend & bodega 

Chiro St-Filippus Meisjes 3-5/11: Abend am Rhein & Boozecamp 

Chiro St-Filippus Jongens 17/11: Biercafé: Flupke met een jupke 

Scouts 62e MVB Marsepeinverkoop tot 4-5/11 

Scouts 14e OLV Ten Bos Marsepeinverkoop 

KSA St-Jan Berchmans / 

KSA Gudrun / 

Enaxi vzw / 

 
PAUZE 
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5. Opleiding brandpreventie 
 
Net zoals vorig jaar zal er voor de leiding van de jeugdverenigingen een opleiding brandpreventie 
georganiseerd worden. Deze gaan door in de kazerne van de Brandweer op zaterdag 9/12/2023 
en zaterdag 3/02/2024. Telkens in de voormiddag van 9u00-12u00.  
 
Inschrijven kan per mail via joeri.vinck@schoten.be. Deadline om in te schrijven respectievelijk 6 
december 2023 en 31 januari 2024.  
 

6. Wat leeft er? 
 
We hebben alle voorgestelde thema’s bekeken en ingepland om tijdens de komende 
jeugdraadvergaderingen te bespreken. Vandaag bespreken we volgende 2 puntjes: 
- (Chiro Antoontje): Hoe leden tussen 12-14 jaar werven en houden?  
- (KSA St Jan Berchmans): Zijn er wachtlijsten voor leden? Eventueel tussen verschillende 

verenigingen uitwisselen?  
 

Chiro Antoontje - Langsgaan op scholen met flyers 
- Organisatie van vriendjesdagen 

Chiro Bloemendaal - Geen ledenwerving en ook geen wachtlijst 
- Aantal leden in de jongste groepen groeit wel 

Chiro Don Bosco - Ledenstop bij ribbels en tito’s: voor deze groepen werken 
we met een wachtlijst 

Chiro Terdonck - We doen ledenwerving op de lagere school, momenteel 
geen ledenstop 

Chiro St-Filippus Meisjes - We zetten in op opendeurdag, vriendjesdagen en gaan langs 
in de naburige scholen 

Chiro St-Filippus Jongens - Opendeurdag voor jonge leden 
- Geen ledenstop, nieuwe leden zijn zeker welkom 
- Gaan zelf langs bij St-Filippus school  

Scouts 62e MVB - Ledenwerving via flyers en aanplakborden 
- Geen ledenstop tot september. Januari = 2de 

inschrijfmoment 

Scouts 14e OLV Ten Bos - Geen ledenwerving 
- Wel een wachtlijst 

KSA St-Jan Berchmans - Vriendjesdagen 
- Langsgaan op lagere en middelbare scholen 
- Merkwaardig minder leden in oudere groepen 

KSA Gudrun - Reclame via Park Happening 
- Organisatie van vriendjesdagen en langsgaan op lagere 

scholen 

Enaxi vzw - Werken met een wachtlijst 
- Ledenwerving gebeurt via de achterzijde van de flyers die 

we gebruiken om de voorstelling te promoten 
- Vaste instap voor nieuwe leden in september 
- Oproepen via sociale media 

 
 
 

mailto:joeri.vinck@schoten.be
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7. Varia 
 
- Operatie Proper: Initiatief waar je je als vereniging kan voor inschrijven + een actieplan 

opstellen met verschillende uit te voeren acties. Verenigingen kunnen ervoor kiezen om 
samen een actie uit te voeren, maar moeten die dan wel elks als actie in hun eigen actieplan 
opnemen. Via volgende link kan er meer informatie bekomen worden: 
https://mooimakers.be/educatie/operatie-proper  

- Obstakelrun: Een hele tijd geleden werd er afgesproken dat elke vereniging een 
afgevaardigde zou doorgeven om deel te nemen aan de werkgroep. Dit is nog niet voor elke 
vereniging in orde. We vragen aan alle verenigingen om ten laatste tegen 14 januari een 
afgevaardigde door te geven.  Zonder afvaardiging van elke vereniging lijkt het een 
evenement met weinig kans op slagen. Het is ook geen verplichting om een gezamenlijk 
evenement te organiseren. Er kan evengoed beslist worden dat een dergelijk evenement niet 
meer in de planning past.  

- Broodje Academie: Voorheen was er ‘Broodje Kaddish’ waar jongeren tijdens de middag 
terecht konden om hun boterhammen op te eten. Aangezien JH Kaddish niet meer open kon 
omwille van de brandveiligheid, werd ook deze middagplek ontoegankelijk. Vanaf januari 
komen er in de academie beeld enkele klaslokalen vrij, hier zouden we opnieuw een dergelijk 
initiatief willen organiseren om tegemoet te komen aan de nood van jongeren en scholen in 
de buurt.  
 
Verder staat ook de kelder van het Kasteel van Schoten al enige tijd leeg. Met een draagvlak 
binnen de verenigingen, ondersteuning van de jeugdraad en een goed uitgewerkt initiatief, 
kan het eventueel mogelijk zijn om deze ruimte ook ter beschikking te stellen voor jongeren.  
Gezien de gevoerde bespreking geven de verenigingen aan enthousiast te zijn over dit idee. 

- Chiro Sint-Filippus Meisjes: Anouk Verstrepen wil zich mee engageren voor de volgende 
editie van de lokalentocht. Naar aanleiding van voorgaande jeugdraad hebben we navraag 
gedaan in verband met eventuele slaapplek of opslagplaats voor tenten: We hebben geen 
plaats voor tenten, maar kunnen wel een slaapplek aanbieden voor 20 à 25 personen. 

 

Volgende vergadering: 12 december 2023 – 20u00 – Chiro Terdonck (Kuipersakkerstraat 73)  

Eveneens werd de locatie voor komende jeugdraden vastgelegd: 

- 23 januari 2024 – Chiro Don Bosco 

- 5 maart 2024 – Chiro Sint-Filippus Meisjes 

 

 

 

 

Voor verslag, 

 

Joeri Vinck 

 

Jeugdconsulent 

Dienst jeugd en gezin 

 

https://mooimakers.be/educatie/operatie-proper

